
СТОЛИЧНА ОБЩИНА

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ
ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕгКУЛ ГУРАгНАУТСА И

КУЛТУРНО МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №106 

от редовно заседание на ПК по Образование, култура, наука и 
културно многообразие проведено на 21.02.2023 г.

от 9:30 часа в Зала 1, ул. „Московска“ №33

Днес, 21.02.2023г. се проведе редовно заседание на Постоянната комисия по 
Образование, култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-жа Малина Едрева - председател на ПК по ОКНКМ. 
При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 9 /девет/ 
общински съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. Г-н Борислав 
Бориславов и г-н Иван Виделов се присъединиха по време на заседанието. Г-н Симеон 
Колев и г-н Веселин Калановски отсъстваха за цялата продължителност на заседанието.

Г-жа М. Едрева докладва проекта за дневен ред на заседанието. Комисията 
подкрепи проекта за дневен ред с 9 /девет/ гласа “за”.

Общо гласували:
в т.ч.: 9

За 9

Прозив Няма

Въздържали се Няма

Поименно гласуване на дневния ред;
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов —

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски —

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов —

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов за
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13. Симеон Колев —

По т. 1 от дневния ред :
Доклад с вх.№ СОА20-ВК66-4835-[40] / 13.02.2023 г. относно приемане на 

Общински годишен план за младежта 2023 и Отчет за изпълнението на дейностите на 
Общинския годишен план за младежта за предходната 2022 година с вносител г-жа 
Йорданка Фандъкова, кмет на Столична община.

Г-жа Мария Тончева, началник отдел „Младежки дейности“ - СО представи 
доклада включващ отчета за изпълнението на дейностите по Общинския план за 
младежта за 2022г. и плана за действие за 2023 г.

Г-жа М. Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на състоялите се разисквания и проведеното гласуване бяха взети 

следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.
Общо гласували: 
в т.ч.: 10

За 10

Против Няма

Въздържали се Няма

Поименно гласуване по т. 1 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов —

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски —

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев
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По т.2 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК66-1849 / 15.02.2023 г. относно прилагане на Закона за 

прилагане на разпоредби на Закона за държавния бюджет на Република България за 2022 
г., Закона за бюджета на държавното обществено осигуряване за 2022 г. и Закона за 
бюджета на Националната здравноосигурителна каса за 2022 г от 30.12.2022г., ПМС 
№7/19.01.2023г. за уреждане на бюджетните взаимоотношения през 2023 година. ФО- 
1 /20.01.2023г. и ФО-2/20.01.2023г. на Министерство на финансите с вносител г-жа 
Йорданка Фандъкова, кмет на Столична община.

Г-н Дончо Барбалов, зам.-кмет на СО информира комисията, че предложения 
доклад и проект на решение дава възможност за бюджетното функциониране на СО до 
приема на държавния бюджет. Съгласно Преходния закон, обектите, които не част от 
кап. програма и за които няма избран изпълнител, трябва да бъдат одобрени със санкция 
на СОС. Кап. субсидия за 2023 г. (равна на тази за 2022 г.) да бъде разпределена по 
обекти.

Г-жа М. Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на състоялите се разисквания и проведеното гласуване бяха взети 

следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 8

Против Няма

Въздържали се 2

Поименно гласуване по т. 2 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски —

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов въздържал се

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов въздържал се

13. Симеон Колев —
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По т.З от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК66-1787 / 14.02.2023 г. относно промяна на бюджета на 

Столична община за 1У-то тримесечие с вносител д-р Дончо Барбалов, зам.-кмет на 
Столична община

Г-н Дончо Барбалов, зам.-кмет на Столична община информира комисията, че 
чрез настоящия доклад се уреждат доп. приходи от извънреден характер и се извършват 
размествания по бюджета предложени от ресорните направления. Също така се покриват 
сериозни пропуски от различни райони.

Г-жа М. Едрева подложи на гласуване доклада с проекта на решение.
Въз основа на състоялото се представяне и проведеното гласуване бяха взети 

следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 6

Против Няма

Въздържали се 5

Поименно гласуване по т. 3 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева въздържала се

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски —

7. Грети Стефанова въздържала се

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов въздържал се

11. Калоян Паргов въздържал се

12. Михаил Паргов въздържал се

13. Симеон Колев —

По т.4 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА22-ВК66-15054-[3]/15.02.2023 г. относно Календар на 

културните събития на Столична Община за 2023 г. с вносител г-н Мирослав Боршош, 
зам.-кмет на Столична община

Г-н Мирослав Боршош, зам.-кмет на Столична община, благодари за работата на 
ПК. През изминалата 2022 г. Календарът на културните събития на СО е помагал на4/16
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културните оператори да оцелеят, докато в настоящия културен календар присъстват 
значително надграждащи и нови събития.

Г-жа Биляна Генова, д-р д-я „Култура“ - СО представи накратко основните 
направления в календара както и предложенията за включване на нови събития.

Г-жа М. Едрева подложи на гласуване доклада заедно с предложения проект на 
решение.

Въз основа на състоялите се разисквания и проведеното гласуване бяха взети 
следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма

Поименно гласуване по т. 4 от дневния ред;
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев

По т.5 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК66-1887 / 16.02.2023 г. относно даване на съгласие за 

подписване на меморандум за сътрудничество между СО и Представителство на 
Върховния комисариат на ООН за бежанците в България с вносители Георги Георгиев, 
председател на СОС и Малина Едрева, председател на ПК по ОКНКМ.

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение. 5/16
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Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 9

Против Няма

Въздържали се 2

Поименно гласуване по т. 5 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева въздържала се

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски —

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов въздържал се

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев

По т.6 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК66-1922 / 16.02.2023 г. относно предоставяне на знамена 

- български национален флаг, на общинските, държавните и частните училища, детски 
градини и ясли на територията на Столична община по случай 3-ти март - Ден на 
Освобождението на България от османско владичество с вносители Георги Георгиев, 
председател на СОС и Мирослав Боршош, зам.-кмет на СО.

Г-н Георги Божинов, ст. юрисконсулт, направление „Финанси“ представи 
предложението като информира ПК, че става дума за закупуване и предоставяне на 625 
/шестстотин двадесет и пет/ знамена изработени при спазване на изискванията на Закона 
за държавния печат и знаме.

Г-н Д. Антов отправи питане дали не е трябвало това да бъде направено преди 
десет години при условие, че задължението е по закон.

Г-н М. Паргов отправи своите адмирации към доклада, но заяви, че по Закона за 
държавните знамена, размер 125x215 не е допустим. Цената за изработката на знамената 
заложена в доклада му е направила впечатление - 50 лв. без ДДС. Цената за изработка на 
подобно знаме на дребно е 38,50 лв.
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Г-жа М. Едрева отправи предложение тези елементи да бъдат прецизирани в ПК 
по Финанси и бюджет, а ПК по ОКНКМ да се произнесе по целесъобразност.

Г-н Д. Стаматов декларира, че няма да гласува по тази точка поради конфликт на 
интереси в качеството му на директор на образователна институция.

Г-жа М. Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.

Въз основа на обсъжданията и проведеното гласуване бяха взети следните 
решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение
Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма

Поименно гласуване по т. 6 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски —

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов за

в. Симеон Колев —

По т.7 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК66-1891 / 16.02.2023 г. относно разширяване и 

увеличаване на маршрутните линии по проект " Автобуси до училища на територията на 
Столична община" с вносители Карлос Контрера, председател на ПК по ТПБ и Зафир 
Зарков, общински съветник

Г-н Карлос Контрера, общински съветник представи доклада като информира ПК, 
че с предходно предложение са разкрити експериментално две автобусни линии, които 
се движат в централна градска част, но не обхващат по-големите квартали, където има 
по-голяма необходимост. Въз основа на емпирични данни, се предлага преосмисляне на 
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двете линии като маршрутът бива променен, за да включи територии от р-н „Красна 
поляна“ и р-н „Люлин“ е цел осигуряване на по-широко обслужване. Към този момент 
СО не може да организира транспорт на територията на целия район. Подобно 
предложение е полезно в две посоки - придобиване на опит в експлоатацията на подобна 
услуга и получаване на обратна връзка от учениците и техните родители.

Г-жа М. Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на обсъжданията и проведеното гласуване бяха взети следните 

решения:
1. Комисията подкрепя доклада е предложения проект на решение

Общо гласували: 
в т.ч.: 9

За 9

Против Няма

Въздържали се Няма

Поименно гласуване по т. 7 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски —

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов —

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев —

По т. 8 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК08-2289-[2] / 16.02.2023 г. относно преименуване на 

улица 412-та в район "Младост" с името "Проф. Петко Венедиков" с вносители Георги 
Георгиев - председател на СОС, Ботьо Ботев, Милка Христова, Диана Тонова, Васко 
Тодоров, Борис Милчев, Михаил Петров - общински съветници.

Г-н Ботьо Ботев информира комисията, че докладът е по предложение на 
председателя на СОС - Георги Георгиев. Става дума за преименуване на ул. 412-та на 
името на бележития правен учен проф. Петко Венедиков - преподавател в ЮФ на СУ в 
сферата на гражданското право. Няма констатирани адресни регистрации на съответната 
улица. Г-жа М. Едрева подложи на гласуване доклада с проекта на решение. 8/16
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Въз основа на обсъжданията и проведеното гласуване бяха взети следните 
решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение
Общо гласували: 
в т.ч.: 9

За 9

Против Няма

Въздържали се Няма

Поименно гласуване по т. 8 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов —

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски —

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев —

По т. 9 от дневния ред:
Доклад с вх,№ СОА23-ВК08-2288-[2] / 16.02.2023 г. относно преименуване на 

улица 5037-ма в район " Искър" с името "Проф. Иван Апостолов" с вносители Георги 
Георгиев - председател на СОС, Ботьо Ботев, Милка Христова, Диана Тонова, Васко 
Тодоров, Борис Милчев, Михаил Петров - общински съветници.

Въз основа на обсъжданията и проведеното гласуване бяха взети следните 
решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение
Общо гласували: 
в т.ч.: 9

За 9

Против Няма

Въздържали се Няма 9/16
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Поименно гласуване по т. 9 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов —

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов —

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев —

По т. 10 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК66-1384 / 03.02.2023 г. относно именуване на безименна 

улица в район "Студентски" на името на българския радио водещ Петър Витанов с 
вносител д-р Антон Койчев, председател на ПК по ЗСП и становище с вх.№ СОА23- 
ТД26-1681-[2] / 06.02.2023 г. от Петко Горанов, кмет на район „Студентски“

Д-р Антон Койчев, счита, че личността на Петър Витанов е уникална по свое му 
в едни драматични за България времена. Личната съдба на един човек се преплита със 
съдбата на цялата страна. След 09.09.1944 г. е репресиран, принуден е да промени 
професията си и става сценарист и артист в кинематографията. Автор е на едни от най- 
известните градски шлагери. Разплакал е радио слушателите по време на погребението 
на Цар Борис III и Георги Димитров.

Г-н Д. Антов постави въпроса колко улици за именуване са останали още и дали 
ще останат улици за именуване за следващия мандат.

Г-н К. Паргов реферира към негов доклад за поставяне на паметна плоча на 
писателя Иван Аржентински, спрямо който е било изискано да се изчисти от исторически 
обремененост и да се уважи писателя. Г-н Паргов призова да се мери с един аршин в едни 
и същи ситуации.

Г-н Б. Бориславов репликира, че казаното от г-н К. Паргов е много интересно, но 
не го е чул да твърди същото, когато са вървели дебатите за именуване на булевард на 
името на Богдан Филов.

Д-р Антон Койчев счита, че не е удачно да се сравняват постиженията на различни 
исторически личности. В своя доклад не е наблягал на идеологическата част. Призова за 
подкрепа на доклада.

Г-н К. Паргов декларира, че представителите на БСП няма да участват в това 
гласуване.

Г-жа М. Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
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Въз основа на обсъжданията и проведеното гласуване бяха взети следните 
решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение
Общо гласували: 
в т.ч.: 8

За 8

Против Няма

Въздържали се Няма

Поименно гласуване по т. 10 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева —

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски —

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов

11. Калоян Паргов —

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев 2

По т. 11 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА22-ВК08-18323 / 12.12.2022г. относно именуване на улица, 

находяща се в гр. София, район "Студентски", м. "Витоша ВЕЦ - Симеоново" с името 
"проф. Иван Венедиков" с вносител г-н Петко Горанов, кмет на район „Студентски“, 
становище с вх.№ СОА22-ВК08-18323-[2]/10 02.2023 г. от М. Боршош, зам.-кмет на СО 
и становище с вх.№ СОА22-ВК08-183231.01.2023 г. от г-жа Венера Милова, 
секретар на Столична община

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения: 
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11
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Против Няма

Въздържали се Няма

Поименно гласуване по т. 11 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски —

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев —

По т. 12 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК08-840 / 16.01.2023г. относно Именуване на улица, 

находяща се в гр. София, район "Студентски", местност "Малинова долина - части: 1-ва, 
2-ра, 3-та, 4-та, 5-та и 6-та" между кв. 5 и кв. 6 с името "Академик Райна Ангелова 
Георгиева" с вносител г-н Петко Горанов, кмет на район „Студентски“, становище с вх.№ 
СОА23-ВК08-840-[1]/02.02.2023 г. от г-жа Венера Милова, секретар на Столична община 
и становище с вх.№ СОА23-ВК08-840-[2]/14.02.2023 г. от г-н М. Боршош, зам.-кмет на 
Столична община.

Г-н Атанас Гуров, представител на р-н Студентски присъства на заседанието.
Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение

Поименно гласуване по т. 12 от дневния ред:

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
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1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за 12/16



3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски —

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев —

По т. 13 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА22-ВК08-16425Д5] / 06.02.2023 г. относно поправка на явна 

техническа грешка в Решение № 30 на Столичен общински съвет, прието на 12.01.2023 
г. по Протокол № 68, по доклад №СОА22-ВК08-16425/08.11.2022 г. относно 
преименуване на улица "15-та", кв. Градоман, гр. Банкя от о.т. 17, о.т. 35- о.т. 35а, о.т. 34, 
о.т. 33, о.т. 32, о.т. 31, о.т. 29 до о.т. 30, с името - "Връх Вихрен" с вносител г-н Рангел 
Марков, кмет на район „Банкя“.

Г-жа М. Едрева отправи предложение т.2 от проекта на решение да отпадне.
Докладът бе подложен на гласуване заедно с направеното предложение за 

изменение.
Въз основа на обсъжданията и проведеното гласуване бяха взети следните 

решения:
1. Комисията подкрепя доклада като предлага следното изменение в проекта на 

решение:
1.1. Да отпадне т.2 от проекта на решение.
Обшо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма

Поименно гласуване но т. 13 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за
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5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски —

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев —

По т. 14 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК08-868 / 16.01.2023 г. относно Именуване на безименна 

улица находища се в кв. 7, м. "ж.к. Люлин - център", район "Люлин" с името ул. „Д-р 
Стефан Черкезов“ и преименуване на ул."611" в ж.к. Люлин, 6-ти м.р. с името „ул. „Инж. 
Христо Проданов“ с вносител инж. Милко Младенов, кмет на район „Люлин“ и 
становище с вх.№ СОА23-ВК08-868-[1]/14.02.2023 г. от г-н М. Боршош, зам.-кмет на 
Столична община.

Инж. Милко Младенов, кмет на р-н „Люлин“ информира ПК, че докладът е 
съставен по предложение на граждани.

Г-жа М. Едрева отправи предложение да отпадне т.З от проекта на решение.
Въз основа на обсъжданията и проведеното гласуване бяха взети следните 

решения:
1. Комисията подкрепя доклада като предлага следното изменение в предложения 

проект на решение:
1.1 .Т.З от проекта на решение да отпадне.
Общо гласували: 
в т.ч.: 9

За 9

Против Няма

Въздържали се Няма

Поименно гласуване по т. 14 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов --

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски — 14/16
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7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов —

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев

По т. 15 от дневния ред:
Информация за постъпила поща: писмо с вх.№ СОА23-ВК66-1552 / 08.02.2023 г. 

от М. Боршош зам.-кмет на СО относно отчет за изпълнение на Плана по реализация на 
Стратегията за развитие на културата в София 2013 - 2023: "София - Творческа столица" 
за 2022 г. и План за реализация на Стратегията за 2023 г. бе сведено на внимание на ПК.

По доп. т. 1 от дневния ред:
Доклад с вх.№СОА23-ВК66-1991/20.02.2023 г. относно отбелязване на 

годишнина от руската инвазия в Украйна и продължаващата подкрепа на Столична 
община към Украйна и украинските граждани в София с двудневна кампания „Подкрепи 
приятел, създай приятелство“ на 25 и 26 февруари, 2023 г. с вносител Малина Едрева, 
председател на ПК по ОКНКМ

Г-жа М. Едрева отправи покана към членовете на ПК да се включат като 
съвносители на доклада.

Д-р Антон Койчев, г-жа Гр. Стефанова, г-н Б. Бориславов и г-н М. Паргов 
изразиха желание да се присъединят като съвносители на доклада.

Въз основа на обсъжданията и проведеното гласуване бяха взети следните 
решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение
Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 10

Против 1

Въздържали се Няма

Поименно гласуване по доп. т. 1 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски —
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Заседанието бе закрито с изчерпване на дневния ред.

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов против

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев —

Изготвил:

Председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 
кул тура, наука и културно многообразие: Борислав Бориславов

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:
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